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Stand van zaken werkorganisatie 
Dit is een extra vergadering, ingelast vanwege de grote zorgen in het Ledenparlement over het huis 
op orde. Er speelt veel en de technische problemen maken dat extra zichtbaar. Het bestuur licht toe 
dat het samen met de directie prioriteit geeft aan het huis op orde brengen, want verandering is 
nodig: prioriteit één is het werven en behouden van meer leden. Niet alleen via bijvoorbeeld de 
speerpunten uit het Offensief, maar ook via verandering in processen.  
 
Het bestuur zegt toe de evaluatie op het bestuurlijk functioneren naar het Ledenparlement te sturen. 
Verder streeft ze ernaar tijdens het Ledenparlement van 15 en 16 juni de contouren te schetsen van 
een plan van aanpak, waarin de maatregelen voor de beoogde bezuiniging staan.  
 
Vanuit het Ledenparlement komen veel vragen over de stand van zaken rond de achterstand in 
betalingen van declaraties, facturen en het technische ongemak. Het bestuur zegt toe het 
Ledenparlement hierover half mei schriftelijk te informeren. De betaling van declaraties gebeurt nu 
nog via het Proactive-systeem. Bij overgang naar een ander systeem worden de leden daar uitvoerig 
over geïnformeerd.  
 
 


